

## 符合中国 RoHS 的厂家声明

### Declaration of manufacturer according to China RoHS

为满足中国发布的电器电子产品有害物质限制使用管理办法，以下信息依照SJ/T11364-2014电子电气产品有害物质限制使用标识要求而制定。

*The following information has been made available according to the SJ/T11364-2014 Marking for the Restriction of the Use of Hazardous Substances in the Electrical and Electronic Product to meet the requirement of Measures for Administration of the Pollution Control of Electrical and Electronic Products (China RoHS).*

以下是产品中有害物质名称及含量表。

*The following is the hazardous substance disclosure table.*

产品中有害物质名称及含量:

Name and content of hazardous substances in products:

部件 Component Name	Hazardous substance 有害物质					
	铅 Lead (Pb)	汞 Mercury (Hg)	镉 Cadmium (Cd)	六价铬 Hexavalent chromium (Cr (VI))	多溴联苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
电器连接 Electrical Connection <sup>1</sup>	x	○	○	○	○	○

此表格是按照 SJ/T 11364 的规定所制定

This table was developed according to provisions of SJ/T 11364.

○:此种有害物质在所有同质材料中含量低于 GB/T 26572 规定中的限量

○: The content of such hazardous substance in all homogeneous materials of such component is below the limit required by GB/T 26572

X: 此种有害物质在所有同质材料中含量高于 GB/T 26572 规定中的限量

X: The content of such hazardous substances in a certain homogenous material of such component is beyond the limit required by GB/T 26572

环境友善使用期限

Environmentally Friendly Use Period



<sup>1</sup> 适用于 电器连接方式为卡口连接 Applicable for electrical connection M12x1